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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Tomko: 
Chodník na Ulici J. Husa. Bola odstránená tá zábrana na chodníku, no ale po chodníku sa 
nedá chodiť. Samozrejme je to tam nános blata a kameňa. Uvažujeme o tom, že ten chodník 
by trebalo opraviť abo spojazdniť, alebo na náklady majiteľa dať opraviť. Dneska budeme 
schvaľovať nejaké chodníky, nové asfalty, ale treba sa tam ísť pozrieť, tento chodník okolo tej 
novostavby, alebo stavby, alebo neviem jak to nazvať, je proste z jednej i z druhej strany 
nefunkčný, nedá sa po ňom vôbec chodiť.  
 
PhDr. Čižmár: 
Chodník na Ulici J. Husa, áno bolo odstránené ohradenie budovy. Tak, ako to bolo už 
deklarované  niekoľkokrát, oprava tohto chodníka je v réžii samotného realizátora tejto 
stavby, čo sa má realizovať v najbližšom období.  
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